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Tilstede fra bestyrelsen:  Formand Henrik Sørensen gr. 53 
                                              Kasserer Niels Aagaard gr. 116 
                                             Søren Kragh gr. 40 
                                             Kenn Bønni gr.110 
                                             Gitte Frederiksen gr. 54 
 
Dirigent:                              Otto Clemmensen gr. 95 
 
Referent:                            Kirsten Reimers gr. 125 
 
Stemmeberettigede:       28 fremmødte og 7 medbragte fuldmagter 
 
Formand Henrik Sørensen bød velkommen og bad om en god dialog. Bestyrelsen blev præsenteret. 
I år sponserede foreningen kringle til kaffen grundet 50 års jubilæet.  
 

1. Valg af dirigent 
Otto Clemmensen gr. 95 blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og  
kan afvikles i overensstemmelse med den fremsendte dagsorden. Et medlem var utilfreds med at  
modtage indkaldelsen som Zip fil. 
Dirigenten nedsætter 2 stemmetællere bestående af Irene Nielsen gr. 15 og Claus Møllegaard  
gr. 129. Kirsten Reimers gr. 125 blev valgt som referent og understreger, at referatet bliver udformet
som et beslutningsreferat. 
 

2. Kommentar til referatet af sidste års generalforsamling. 
Referatet blev godkendt af en enig forsamling. 

 
3. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

Dirigenten takker bestyrelsen for dens detaljerede beretning og beder om kommentarer til  
beretningen. Der blev debatteret livligt, men da beretningen er til orientering, kunne man støtte  
den. Dorthe gr. 112 efterlyste en tegning over dræn. Kenn vil udfærdige denne og lægge den på  
hjemmesiden. Spuling foretages hvert andet år, enkelte dræn hvert år. Der føres logbog.  
Erik gr. 117 havde bemærkninger ang. jubilæet. Der bliver gjort lidt ekstra ud af sankthans. 

 
4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2016 

Erik gr. 117 mente, at hensættelse af midler til reparation af stien efter stormen Urd 
ikke er korrekt, det er en beslutning af generalforsamlingen, da det vedrører budgettet.  Der blev  
dog enighed om, at det må være bestyrelsen, der har bemyndigelse til at efterkomme disse  
uforudsete hændelser ved naturkatastrofer.  

 
Regnskabet blev godkendt med 34 stemmer for 1 imod. 
 
 

5. Forslag fra medlemmer og bestyrelse, herunder fastsættelse af kontingent. 
 
Ingen forslag fra medlemmerne. 
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6. Bestyrelsens forslag. 
  

1. Forslag fra bestyrelsen om betaling af stormflodsbidrag. 
Bestyrelsen foreslår, at der betales et særligt bidrag i 2017 på kr. 250,00 pr. parcel til  
dækning af udgifterne i forbindelse med stormfloden Urd. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

2. Bestyrelsen foreslår oprettelse af beredskabsfond. 
Bestyrelsen foreslår, at der oprettes en beredskabsfond til dækning af udgifter i forbindelse 
med stormfloder eller andre naturfænomener. Indbetaling til fonden starter i 2018 og tages 
fra kontingentet, og beløber sig til kr. 50,00 om året pr. parcel. Fonden skal maksimalt  
indeholde ca. kr. 50.000,00. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

3. Bestyrelsens forslag til kommende medlemskontingent.                                              
Bestyrelsen foreslår kontingentet for 2018 fastsat til kr. 1.300,00 

 
        Forslaget blev vedtaget. 

 
 

PAUSE 
           
 

Generalforsamlingen genoptages. 
 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
7.1.  Formand Henrik Sørensen gr. 53 ikke på valg. 
7.2.  Kasserer Niels Aagaard gr. 116 genvalgt for 2 år. 
7.3.  Bestyrelsesmedlem Kenn Bønni gr. 110 genvalgt for 2 år. 
7.4.  Bestyrelsesmedlem Gitte Frederiksen gr. 54 genvalgt for 2 år. 
7.5.  Bestyrelsesmedlem Søren Kragh gr. 43 ikke på valg. 

 

8. Valg af sup. Carsten Hensen gr. 30 

 

9. Valg af revisor Kirsten Reimers gr. 125 

Valg af revisorsup. Ole Johansen gr. 12 
Alle blev valgt med ”applaus”. 
 

10. Endeligt budget for 2017 godkendes. 

 

11. Foreløbigt budget for 2018 godkendes. 
 
12. Eventuelt. 

Grusvejene er i dårlig forfatning, man efterlyser grusbunker. Bestyrelsen vil kigge på forholdene.  
Udhængsskabet ønskes forskønnet (Bestyrelsen oplyste, at skabet netop er blevet istandsat) 



Referat af ordinær generalforsamling lørdag den 8. april 2017 

 

 

Grundejerforeningen To-Bjerg 

3 

Ønsker om en hjertestarter. Så efterlyses vores sølvklokke, der blev skænket af vandværket ved 25  
års jubilæet. Lidt diskussion om vores høje træer samt brombærplagen. 
 

Der køres for stærkt på vejene i To-Bjerg. Vi må max køre 30 km i timen, husk på de små  
børn, der er kommet til. 
 
Bestyrelsen blev rost for dens store arbejde og for fyldestgørende materiale til brug for  
generalforsamlingen. 
 
Formanden meddelte, at sankthans afholdes den 24. juni 2017 kl. 19.00. Der bliver udsendt  
yderligere information. 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen: 
 

 

 
 

   

 

 

  

 
 

 

   
 
 
 

 
 
Dirigent og referent: 
 

 

 
 

   

 
 

 
 

                                              


